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Aanwezig: 
 
VACHA 1e afdeling VV:     Erik De Bie 

VACHA 2de: afdeling VV:    Steven Van Geeteruyen 

VACHA 3de afdeling VV:    Stefan Leunen 

Antwerpen:      Chris Zoldermans 

Oost-Vlaanderen:     Marnix Roelands 

West-Vlaanderen:     Walter Lava, Peter Bincquet 

Limburg:      Sigrid Bonneux, Pierre Deckers 

Brabant Voetbal Vlaanderen:    Jan Van Hout, Jeroen Truyens 

Futsal:       Etienne D’Eer, Francois Hoogers 

Recreatief voetbal:     Giel Verhelst 

Vrouwenvoetbal:     Patrick Cool (Teams) 

Vertegenwoordiging van de Refs:   Marc Van Craen 

Vertegenwoordiger Hoge Raad KBVB:   Wim Fonteyn 

Vertegenwoordiger Bestuur VV:   Jan Brouwers 

Leden van het Bestuur VV:  Bart Timmermans, Peter Bosmans, Jorg 

Keldermans, Johny Vanspauwen, Luc Verdood 

(Teams) 

Voorzitter VSC:      Bart Neven 

Secretaris VSC:      Knoops Yentl 

 

 

 

 

Verontschuldigd: 
 

Antwerpen:      Herman Geerts 

Oost-Vlaanderen:     Paul De Clippeleir 

Vrouwenvoetbal:     Ann Van Leuvenhage 

Minivoetbal:      Christophe Fredrick 

Algemeen Directeur:     Philippe Rosier 

Sporttechnisch Departement:    Bob Browaeys 
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1. Goedkeuring verslag VSC 09-03-2024 

 

Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

 

2. Briefwisseling 

 

Schrijven over verplichting 3 spelers U23 op het wedstrijdblad.  

Er is een petitie en een aangetekend schrijven ontvangen over de regelwijziging hieromtrent van een 

club zonder jeugdwerking en hebben hun voorbereiding op volgend seizoen al gemaakt. Het is een 

club die in 2020 is ontstaan, zij hebben de laatste tijd geen vergaderingen van de liga’s of van de 

gewesten mee gevolgd. De petitie (google-form) die zij hebben gelanceerd werd door 65 clubs 

ingevuld. Ze hebben een bezwaar overgemaakt aan Voetbal Vlaanderen en vragen een uitstel van 

deze regelgeving. Een club uit Antwerpen, twee clubs uit Limburg en een club uit het Waasland 

hebben ook via via hieromtrent telefonisch contact opgenomen met aanwezigen in de vergadering. 

Het grootste heikel punt dat de clubs aangeven is de timing van de communicatie. Meestal zijn dit 

clubs die niet actief zijn op de liga- of gewestvergaderingen.  

VSC beslist dat de regelgeving behouden blijft, de bezorgdheden van de clubs worden wel begrepen. 

De belangen van enkele individuele clubs kunnen niet opwegen tegenover het collectief belang. 

Administratie van Voetbal Vlaanderen neemt dit op naar de clubs. 

 

3. Agenda HORA 15-04-2024 

 

Verslag d.d. 26.02.2024, 11.03.2024, 19.03.2024 en 28.03.2024 
Teksten gestemd op 26.02.2024, 11.03.2024, 19.03.2024 en 28.03.2024 
Hoge raad verslag 11/03: 

Jeroen meldt dat punt 3 “Indien de club niet reageert, gaat de transfer niet door”. Dit klopt niet, omdat er 

bij geen reactie geen weigering is. De bemerking wordt gemaakt in de HORA. 

De overige verslagen worden goedgekeurd. 

 
(23-19) Afwezigheid van een ploeg 
De NL- en FR-teksten werden op elkaar afgestemd. ACFF wordt gevraagd een standpunt in te nemen 

met de tekst die voorligt. 

De VSC gaat akkoord. 

 
(23-41) Splitsing van 1ste Nationale – invloed op Boek B 
De teksten zijn in de VSC al behandeld. De wijzigingen voor ACFF zijn toegevoegd, om alles in één 

keer te kunnen publiceren.  

De heer Peter Bosmans meldt dat hier echter het oud wisselschema (B6.59) nog in staat, dit dient wel 

vernieuwd te worden. Idem voor de artikels B6.10 (afmetingen) en B6.33 (lichtsterkte). 

In B3.38 wordt er echter “Minivoetbal en Recreatief Voetbal” te veel geschrapt door ACFF in het VV-

artikel. Dit zou moeten behouden moeten blijven. 

Verder zijn er geen bemerkingen. 

De VSC gaat akkoord mits bovenstaande bemerkingen. 

 

(23-54) Forfaits aanleiding gevende tot algemeen forfait 
Op vraag van het Competitions Departement wordt dit punt teruggetrokken. Wanneer nu een wedstrijd 

niet gespeeld kan worden, wordt deze uitgesteld en opnieuw ingepland door het CD. 

De VSC gaat akkoord.
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(23-58) Publiciteit op de uitrusting van de scheidsrechter 
Geen bemerkingen over. 

De VSC gaat akkoord. 

 
(23-61) Verzetstermijn voor de minnelijke schikkingen 
Dit puntje is enkel voor ACFF. 

Geen bemerkingen over. 

 
(23-62) Spelerslicentie 
Geen bemerkingen over. 

De VSC gaat akkoord. 

 
(23-63) Verplichte inschrijving op het wedstrijdblad 
Dit is enkel voor wedstrijden georganiseerd door Voetbal Vlaanderen. Hierdoor is er in de wedstrijden 

van de Beker van België geen verplichting voor U23-spelers. 

In de wedstrijden voor de provinciale bekers is de regelgeving zoals deze in de competitie, want deze 

wedstrijden worden georganiseerd door Voetbal Vlaanderen. 

De VSC gaat akkoord. 

 
(23-64) Verbod op koppen t.e.m. U9 in de ACFF 
Deze regel is enkel voor ACFF. 

Geen bemerkingen over. 

 
(23-65) Indexering 
Dit is een jaarlijkse indexering. 

Geen bemerkingen over. 

De VSC gaat akkoord. 

 
(23-66) Verplaatsingskosten 
Geen bemerkingen over. 

De VSC gaat akkoord. 

 
(23-67) Aantal spelers dat op een lager niveau mag spelen 
Dit is vorige maand goedgekeurd in de VSC. 

Geen bemerkingen over. 

De VSC gaat akkoord. 

 
(23-68) Verzekeringen 
De algemene voorwaarden van de bondsverzekeraar zullen ter beschikking worden gesteld via de website 
en de helpdesk van de bond, zodat alle geïnteresseerde aangeslotenen ze gemakkelijk kunnen raadplegen. 
De heer Peter Bosmans meldt dat de polissen voor het minivoetbal en recreatief voetbal hier niet 

opgenomen in zijn. Dit wordt gemeld in de HORA. 

De VSC gaat akkoord. 

 
(23-71) Interprovinciale afdeling ACFF 
Dit is enkel voor ACFF. 

Geen bemerkingen over. 
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Varia 
Het RIO werd aangepast aan de Belgische voetbalwet. In het verslag HORA van februari staat vermeld 

dat deze van toepassing is op wedstrijden van het profvoetbal en deze van 1ste, 2de en 3de afdeling 

VV/ACFF. 

Wat met vriendenwedstrijden en wedstrijden beker van België tegen provinciale clubs? 

 

4. VV-23-15 – retributies 

Het voorstel werd aangepast inzake de huidige ruling met de fiscus. Door het vertrek van de CFO zijn 

nieuwe afspraken met de fiscus echter moeilijk. Mogelijks kunnen nieuwe afspraken met de fiscus 

voortvloeien uit de studie van Deloitte.  

De heer Johnny Vanspauwen stelt hierbij ook dat het bedrag jaarlijks moet geïndexeerd worden. 

De VSC gaat akkoord. 

 

5. VV-23-22 – Hudl boetes 

De schrapping van de toegang tot het platform is geen juiste oplossing, omdat de regelgeving dan ook 

niet toegepast kan worden. 

De vraag is of dit moet opgenomen worden in het bondsreglement. De laatste tijd verloopt het goed.  

Dit voorstel wordt teruggetrokken.  

 

6. VV-23-23 – buitenlandse overnames: finance en club-opgeleide spelers 

De heer Jorg Keldermans licht toe dat we bepaalde clubs moeten beschermen tegen zichzelf. Het 

eerste ontwerp hiervoor is momenteel echter nog niet matuur genoeg, waardoor in de komende 

periode met een nieuw voorstel dient gekomen te worden.  

De vraag door de heer Steven van Geeteruyen of dit wettelijk mogelijk is door het vrije verkeer van 

handel. Gaat deze motivering niet te ver?  

De heer Johnny Vanspauwen meldt dat dit door de cases van E Aalst en in lichtere vorm van KFC Diest 

komt. Hij licht hierbij toe dat de voorstellen komen voor de bescherming van de jeugdspelers. 

De heer Jorg Keldermans stelt de vraag of het gaat over de bescherming van de jeugdspelers en wat 

de verhouding is met buitenlandse overnames? Wat was er hierbij eerst, de club in slechte papieren of 

de buitenlandse overnames? 

Er gaat een vergadering gepland worden met Philippe, Nand en vertegenwoordigers van de VACHA om 

dit verder te bespreken.  

Voor de eigen jeugd opgeleide spelers werd er een analyse opgevraagd van de huidige kernen en de 

doorstroming vanuit de eigen jeugd om dit verder te kunnen bekijken. 

 

7. VV-23-24 – maximum aantal blokken refs in recreatief voetbal 

In het recreatief voetbal worden de verplaatsingsvergoedingen momenteel niet terugbetaald. Hierdoor 

is er een voorstel om de financiële kost voor de clubs draagbaarder te maken, om hierbij een maximum 

van 8 blokken toe te voegen. De vraag kwam vooral vanuit Vlaams-Brabant en Limburg. 

De heer Jorg Keldermans vraagt of er een financiële oefening is gebeurd hieromtrent. Hierbij wordt 

aangehaald dat de aanduiders hier wel in gehoord zijn. 

Dit wordt voorgelegd aan het bestuur van VV.  
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Mededelingen KBVB en Bestuur Voetbal Vlaanderen 

Op de laatste bestuursvergadering van 19/03: 

• Contactgegevens voor de GC’s zijn terug beschikbaar. De andere contactgegevens moeten 

door de GC terug bevestigd worden. Er is een schrijven geweest via E-Kickoff. 

Er zijn echter nog een aantal clubs waarbij de contactgegevens nog niet gepubliceerd zijn. 

(Mandel United, Lichtervelde, Meulebeke, …) 

• De vernieuwde opleidingsvisie en Boest! Sportmodel zijn hierbij toegelicht.  

• Het nieuwe plan rond meisjesvoetbal is verder toegelicht. 

• Het sociaal contract is verder toegelicht, dat op maandag 22/04/2024 aan de pers wordt 

voorgesteld. 

• De score “Goed Bestuur” is gezakt naar 94 %. Bij de andere federaties is er ook een daling. 

• Er zijn een aantal kandidaturen opengesteld. 

Nieuws KBVB: 

• 23/04/2024 is de volgende vergadering gepland. 

 

8. Inbreng vanwege de entiteiten/varia 

West-Vlaanderen: 

• Geen bemerkingen. 

Limburg: 

• Er kwam een melding binnen dat er op het einde van het seizoen te veel A-spelers kunnen 

meespelen in de B-ploeg. Dit wordt opgenomen in de regio & provinciale studiecommissie.  

Vlaams-Brabant: 

• Geen bemerkingen. 

Oost-Vlaanderen: 

• Geen bemerkingen. 

Recreatief voetbal: 

• De heer Peter Bosmans geeft aan: bij algemeen forfait voor het begin van het seizoen. B7.30 

geeft aan dat in het volgende seizoen er een puntenhandicap geldt van 9 punten. Dit is echter 

voor een competitie van 30 wedstrijden. Dit zou echter verhoudingsgewijs beter gebeuren, 

omdat 9 punten bij 22 wedstrijden veel moeilijker weg te werken zijn.  

In het oude reglement staat er een tabel in artikel B1920 (puntenhandicap). 

Dit wordt verder nagekeken met het competitions-departement om deze eventueel terug toe te 

voegen. 

Arbitrage: 

• Er zijn serieuze moeilijkheden bij de aanduidingen op de laatste twee speeldagen daar alle 

wedstrijden op hetzelfde moment geprogrammeerd staan. Er is een schrijven gericht aan de 

clubs met de mogelijkheid om wedstrijden te verplaatsen, indien zij aan de criteria voldoen. 

De wedstrijden met grotere belangen worden wel altijd van een scheidsrechter voorzien. 

 

 

De volgende zitting van de Vlaamse Studiecommissie gaat door op zaterdag 11-05-2024. 

 

 

 

Bart Neven    Yentl Knoops 

Voorzitter    Secretaris VSC 


